Technology



The number one benefit of information technology is that it empowers people to do what they want to do. It lets people be creative. It lets people be productive. It lets people learn things they didn't think they could learn before, and so in a sense it is all about potential.—Steve Ballmer

Technology gives us power, but it does not and cannot tell us how to use that power. Thanks to technology, we can instantly communicate across the world, but it still doesn't help us know what to say.—Jonathan Sacks

Technology is just a tool. In terms of getting the kids working together and motivating them, the teacher is the most important.—Bill Gates

We are the children of a technological age. We have found streamlined ways of doing much of our routine work. Printing is no longer the only way of reproducing books. Reading them, however, has not changed.—Lawrence Clark Powell

Technological society has succeeded in multiplying the opportunities for pleasure, but it has great difficulty in generating joy.—Pope Paul VI

You affect the world by what you browse.—Tim Berners-Lee

If we continue to develop our technology without wisdom or prudence, our servant may prove to be our executioner.—Omar N. Bradley

Technology is nothing. What's important is that you have a faith in people, that they're basically good and smart, and if you give them tools, they'll do wonderful things with them.—Steve Jobs

www.motivatedmagazine.com



التقنية

أفضل فائدة من فوائد تكنولوجيا المعلومات هي أنها تُمكِّن الناس من أن يفعلوا ما يريدون القيام به، و أن يكونوا خلاقين ومُنتجين. تتيح لهم الفرصة لمعرفة الأشياء التي لم يعتقدوا بأنه يمكنهم تعلمها من قبل، وبهذا تتأكد فكرة أن كل شيء متعلق بالإمكانيات – ستيف بالمر

التكنولوجيا تمنحنا القوة، ولكنها لا تقوم ولا تستطيع أن تخبرنا عن كيفية استخدام تلك القوة. بفضل التكنولوجيا، يمكننا التواصل على الفور مع جميع أنحاء العالم، إلا أن ذلك لا يساعدنا في أن نعرف ماذا يجب أن نقول-جوناثان ساكس

التكنولوجيا هي مجرد أداة، مهمة من ناحية جعل الأطفال يعملون معاً و تقوم بتحفيزهم ، إلا أن المُعلم هو الأكثر أهمية- بيل غيتس

نحن أبناء عصر التكنولوجيا، تمكنا من إيجاد وسائل مبسطة للقيام بالكثير من أعمالنا الروتينية. لم تعد الطباعة السبيل الوحيد لإعادة إنتاج الكتب. إلا أن طريقة قراءتها لم تتغير – لورنس كلارك باول

لقد نجح المجتمع التكنولوجي في مصاعفة الفرص من أجل المتعة، لكنه يجد صعوبة كبيرة في توليد الفرح البابا بولس السادس

إنك تؤثر على العالم من خلال ما تتصفحه . تيم بيرنرز لي

إذا واصلنا تطوير التكنولوجيا لدينا بدون حكمة أو تعقل، قد يصبح حاسوبنا الآلي جلادنا. عمر برادلي

التكنولوجيا هي لا شيء. الشيء المهم هو أن تكون لديك الثقة في الناس. إنهم جيدون وأذكياء في الأساس، وإذا ما قدمت لهم الأدوات، فأنهم سوف فعلون أشياء رائعة بها - ستيف جوبز

www.motivatedmagazine.com